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Hvem er jeg? 

52 år og har været ergoterapeut i 27 år 

 

Bor i København og 

har arbejdet med hjælpemidler og/eller 

visitationsområdet i alle årene. 

Har været og er pt. fagredaktør og 

medforfatter på bog om 

hjælpemiddelformidling 

 

Medforfatter på Kompetenceprofiler på 

hjælpemiddelområdet for ETF 

 

 

Jeg stiller op til Hovedbestyrelsen fordi: 

• Jeg vil gerne være med til at sætte 

ergoterapeuter og faget i fokus hos 

politikere, i samfundsdebatten og hos 

arbejdsgivere – til gavn for medlemmerne og 

i sidste ende borgerne. 

• Jeg vil gerne være med til at sætte retning 

for fremtidens ergoterapi og være med til at 

præge det strategiske arbejde i ETF. 

• Jeg ønsker at arbejde aktivt i foreningen med 

de strategiske fokusområder, som er 

indeholdt i foreningens vedtagne strategi ”en 

del af løsningen”. 

Ergoterapeuter har en vigtig rolle i samfundet. 

• Det er vigtigt at øge rekrutteringen af ergoterapeuter, og fastholde ergoterapeuter i faget, for vi kommer 

til at mangle ergoterapeuter i fremtiden – og der er mange områder, hvor ergoterapi har sin 

eksistensberettigelse, og der er stadigt uopdyrkede fagområder for ergoterapeuter.  

 

• Ergoterapi er verdens bedste fag, og brugbart i uendeligt mange situationer og organisationer, og jeg 

synes at ergoterapeutiske strategier, teorier og redskaber skal udbredes så bredt som muligt – også til 

andre faggrupper. Vi skal bringe vores faglighed ind i det tværfaglige arbejde og vise hvad man kan 

udrette med ergoterapi. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fagpolitisk erfaring 

Medlem af Fynskredsen som 

repræsentant for de studerende 

Kredsmedlem på Fyn 

Regionsmedlem i region Syd til 2003 

Regionsbestyrelsesmedlem i Øst til 

2008 

TR-repræsentant i ca. 1 år. 

Repræsentant i alle årene 

repræsentantskabet har eksisteret 

Medlem af vurderingsrådet for 

specialistgodkendelsen på 

Hjælpemiddelområdet 

Økonomisk kontrollant siden 2022 

• Lad os holde fokus på vigtigheden af faglighed. 

Principper om afbureaukratisering og frit valg f.eks. ift. 

den nye ældrelov bør ikke udøves på bekostning af 

faglighed. Frit valg, afbureaukratisering og andre 

politiske principper kan og bør gå hånd i hånd med faglig 

rådgivning og vejledning til borgerne – og her har 

ergoterapeuter stadig en vigtig rolle, som vi skal hjælpe 

med at fastholde og udbrede viden om.  

 

• Ergoterapeuter er en del af løsningen ift. manglen på 

SOSU-området.  Vi skal fastholde og udvikle den 

væsentlige og store rolle vi har ift. valg og 

implementering af hjælpemidler og velfærdsteknologi – 

vi har den stærke analytiske tilgang med aktiviteter i 

fokus og koblingen mellem aktivitet og produkt, som gør 

os i stand til at sikre det rette match mellem borger, 

aktivitet, medarbejder og hjælpemiddel – det kræver 

ergoterapeutisk faglighed at kunne lave den analyse. 

 

Hvad bringer jeg med mig ind i et HB-arbejde? 

• Erfaring med strategiudarbejdelse, udviklingsarbejde og evnen til at sætte retning.  

• Lysten til at deltage aktivt i udviklingen af Ergoterapeutforeningen og udvikle foreningens politik 

 

Efter en del år, hvor det fagpolitiske arbejde har været på lavt blus, er jeg er klar til at engagere mig yderligere i 

ETF’s faglige og politiske arbejde, så derfor håber jeg, at du har lyst til at stemme på mig til 

hovedbestyrelsesvalget – og mange tak fordi du læste mit opstillingsgrundlag til ende. 


